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Burgemeester Heiliegers

VRK: Algemeen Bestuur en Bestuurscommissie Openbare Veiligheid
30 september eerstvolgende vergadering na het reces. Geen nieuws.
Wel aanpalend: Voortgang Brandweerkazerne loopt voorspoedig. Woensdag 18 september 
vindt de eerste steenlegging plaats.
 
Recreatieschap Spaarnwoude
(raadslid G.Th.M van Lieshout plv. lid AB)
Eerstvolgende vergadering staat gepland voor 20 november. Bezuinigingsvoorstellen 'a la 
menukaart' wordt uitgewerkt.
Bestuurder Haarlem Van Doorn vervangen door Wethouder Mulder.
 
Bestuurlijke coördinatie regio (BIO)
Eerstvolgende vergadering 22 september.
Wel informeel overleg geweest inzake 'toekomst gemeente Horizon EN Stip project.
 
Portefeuillehouderoverleg Ruimtelijke Ontwikkeling
o.a. Een visie MRA West is besproken. Daarnaast wordt een inhoudelijke agenda/menukaart 
opgesteld. Het is de bedoeling de definitieve tekst in een bestuurdersconferentie begin 
oktober vast te stellen om daarna de raadsconferentie te houden.
 
Bestuursplatform Masterplan Noordzeekanaalgebied
Op 21 augustus zijn alle tot dan ingebrachte reacties op visie NZKG kort besproken. Op 31 
oktober vindt definitieve besluitvorming plaats. Dan heeft namelijk ook PS van Noord-Holland 
gesproken. Ons standpunt m.b.t. Houtrak polder is nog eens benadrukt.
 
Commissie Regionaal Overleg Schiphol
20 september is de eerstvolgende vergadering na het reces. Op de agenda staan 
Financiering VliegverkeerInzicht en Gebruiksprognose. Overleg met 
bewonersvertegenwoordiger Cees van Kippersluis 16 sept. Agendapunten akkoord. Geen 
nieuws verder. Verder: Afwachten wat nieuwe OmgevingsRaad Schiphol voorstel wordt.

Wethouder Markus

Economie 

van uit de REO (regionaal economisch overleg ) is een landgoederen  bezichtiging 
gerealiseerd  op de monumentendagen (folder is in bakje raadsleden gedeponeerd ) Er is 
sprake van meer aanvraag voor het Polanenpark 



Verkeer en Vervoer  :

 Wij zijn in gesprek met Provincie over lijn 14 en 80  lijn 14 is al vastgesteld dat de bus vanuit 
Spaarndam door gaat naar Station Halfweg men kan dan ook overstappen bij de pont 
buitenhuizen naar andere lijnen . Lijn 80 is een probleem de provincie wil als proef vanuit 
Haarlem over de Haarlemmerstraatweg rijden in de spits en ook halteren bij het 
Polanenpark. Het probleem is dat ze op de weg halteren en dat geeft problemen en gevaar 
voor de verkeersafwikkeling van het Polanenpark .Ook zijn we in gesprek om een Busbaan 
voor het Gemeentehuis te realiseren 

Onderwijs

Er is 2 oktober weer overleg met de school besturen 

 Sport 

er is een start gemaakt met de aanleg van het hockeyveld en bijkomende werken 

  Openbare Werken  : 

 Rijnland en Amsterdam zijn er financieel uit hoe het sluizencomplex  in Halfweg aangepakt 
moet worden  30 september is er weer een bestuurlijk overleg 

Wethouder Vink-van Bruggen

VRK: Bestuurscommissie Publieke Gezondheid

Geen recente ontwikkelingen te melden, het volgende overleg vindt binnenkort plaats.

 Portefeuillehouderoverleg Onderwijs, Jeugd, Welzijn, Zorg en WMO

Wat is er sinds de zomer besproken:

- Voortgang transitie AWBZ-Wmo (meer informatie hierover volgt op de thema avond van de 
raadscommissie op 3 oktober)

- Voortgang transitie Jeugd (meer informatie hierover volgt op de thema avond van de 
raadscommissie op 3 oktober)

- Gemeenschappelijke Regeling Schoolverzuim en Voortijdig Schoolverlaten regio West-
Kennemerland

- OV-taxi kostenbeheersing: er vindt overleg plaats met de Provincie en de aanbieders over 
de mogelijkheden om de opgelopen kosten (veroorzaakt door oplopend gebruik i.v.m. 
tevredenheid) meer beheersbaar te maken.



Portefeuillehouderoverleg Volkshuisvesting

- Rapport “Van lappendeken naar samenhang”, woonruimteverdeling in Zuid-Kennemerland 
en IJmond. Besproken is of er overgegaan moet worden tot één gezamenlijk 
woonruimteverdelingssysteem. Hiervoor zullen mogelijk pilots worden gestart.

- Urgentieproces: besproken is of Zuid Kennemerland en de IJmond een gezamenlijk 
urgentieproces moeten instellen - en bij welke organisatie het beoordelen en toekennen van 
urgentie dan zou moeten worden belegd. Besloten is niet over te gaan tot een gezamenlijke 
regeling. Binnen Zuid Kennemerland wordt het urgentieproces nu verzorgd door 
Woonservice.

 Intergemeentelijke afdeling Sociale Zaken (IASZ)

Geen recente ontwikkelingen te melden, het volgende overleg vindt binnenkort plaats.

 Gemeentebelastingen Kennemerland-Zuid (GBKZ)

Portefeuillehouder heeft een hernieuwde kennismaking gehad in Bennebroek het kantoor 
van de GBKZ.

Onderwerpen o.a als automatisering en toekomst van de GBKZ zijn onderwerpen geweest.

 Schadeschap Luchthaven Schiphol

 Geen bijzonderheden

NV Bank Nederlandse Gemeenten

 Geen bijzonderheden

Werkvoorzieningschap Zuid-Kennemerland 

Ontwerpbegroting 2014 komt in de commissie van 1 oktober aanstaande 

Raadslid M. van der Laan 

Bestuur Cultureel Centrum Zwanenburg-Halfweg 
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